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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:936 Resandeströmmar mellan Sverige och Danmark 

I en tidigare fråga till statsrådet Anna Johansson (2015/16:900) frågade jag  på 
vilket sätt resandevolymerna mellan Sverige och Danmark har påverkats av de 
införda id-kontrollerna för inresa i Sverige. Statsrådet svarade då utan att ange 
någon siffra, eftersom det är svårt att avgöra vad som går att härleda till själva 
id-kontrollernas införande. Jag har full förståelse för att den sortens jämförelser 
är svåra att göra. Jag har tidigare arbetat med kollektivtrafikfrågor på 
Stockholms läns landsting och fick där erfara hur resandemängder kunde 
fluktuera på grund av väldigt oväntade faktorer som att fler väljer att gå eller 
cykla när det är bra väder på våren. Jag ska därför inte tvinga statsrådet att göra 
en osaklig jämförelse och tvivelaktig analys av läget. Jag är dock fortfarande 
intresserad av att se skillnaderna mellan nuläget och tidigare år. Jag väljer 
därför att omformulera min fråga.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Hur många resenärer beräknar regering att det har rest mellan Sverige och 
Danmark över Öresundsbron och med färja under januari och februari under 
åren 2013, 2014, 2015 respektive 2016 och kan någon förändring i dessa 
resenärsflöden härledas till de gränshinder som skapats? 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-08
Besvaras senast
2016-03-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


